
PROTOKÓŁ NR XLII/05

XLII  sesji  Rady  Miasta  Bolesławiec  zwołanej  na  wniosek  Prezydenta 
Miasta odbytej w dniu 7 grudnia 2005 r. w Sali Rajców Ratusza – Rynek 41, 
II  p.  pod  przewodnictwem  radnego  Stanisława  Małkowskiego  – 
Przewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz. 10.45

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 19 radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Karol Stasik - Z-ca Prezydenta Miasta
3. Andrzej Chodyra - Z-ca Prezydenta Miasta
4. Bożena Szymczak - Skarbnik Miasta
5. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta
6. Tadeusz Grzesik - Radca Prawny Urzędu Miasta
7. Przedstawiciele kadry kierowniczej Urzędu Miasta oraz goście XLII sesji
8. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu

(Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)

Przebieg sesji:

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XLII sesji.    

Ustalony przez wnioskodawcę – Prezydenta Miasta porządek obrad XLII 
sesji radni otrzymali w zawiadomieniach, w terminie ustawowym. 
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Prezydent  Miasta  złożył  dwa  dodatkowe  projekty  uchwał,  które  nie 
zostały uwzględnione w zawiadomieniach o dzisiejszej  sesji  i  są  to  projekty 
uchwał:
-  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.: 

„Przebudowa i termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr 5”,
-  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.: 

„Rozbudowa  i  termomodernizacja  budynku  Gimnazjum  Samorządowego 
Nr 3”. 

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miasta  zaproponował,  aby 
w punkcie 3 porządku obrad odbyła się przerwa, w czasie której Komisje stałe 
Rady Miasta Bolesławiec zaopiniują w/w projekty uchwał. 

Dotychczasowy  punkt  3.  „Uchwalenie  budżetu  miasta  na  2006  r.” 
rozpatrywany byłby w punkcie 4. 

Następnie  w  punktach  5  i  6  rozpatrywane  byłyby  projekty  uchwał: 
w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.: 
„Przebudowa i termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr 5” oraz w sprawie 
zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.:  „Rozbudowa 
i termomodernizacja budynku Gimnazjum Samorządowego Nr 3”.

„Sprawy organizacyjne – informacje bieżące dla Rady Miasta” otrzymały 
nr 7. 

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miasta  zwrócił  się 
do wnioskodawcy sesji - Prezydenta Miasta o wyrażenie zgody na taką zmianę 
porządku obrad, na co Prezydent Miasta wyraził zgodę.

Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad 
i  stwierdził,  że  Rada  Miasta  przyjęła  porządek  obrad  XLII  sesji, 
z uwzględnieniem zaproponowanych zmian  - bezwzględną większością głosów, 
tj. 18 głosami „za”, (1 radny nie brał udziału w głosowaniu), w następującym 
brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XLII sesji.  
3. Przerwa – posiedzenia Komisji.
4. Uchwalenie budżetu miasta na 2006 r.

4.1. odczytanie projektu uchwały budżetowej,
4.2. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
4.3. odczytanie opinii komisji stałych Rady Miasta,
4.4. stanowisko Prezydenta Miasta wobec opinii i wniosków,
4.5. dyskusja i głosowanie poprawek,
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4.6. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej po dokonaniu poprawek. 
5.  Podjęcie uchwały  w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na realizację 

inwestycji  pn.:  „Przebudowa  i  termomodernizacja  Szkoły  Podstawowej 
Nr 5”.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na realizację 
inwestycji  pn.:  „Rozbudowa  i  termomodernizacja  budynku  Gimnazjum 
Samorządowego Nr 3”. 

7. Sprawy organizacyjne – informacje bieżące dla Rady Miasta. 

W punkcie  3.  w  czasie  przerwy  sesji  odbyło  się  wspólne  posiedzenie 
Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Finansów,  Komisji  Infrastruktury,  
Gospodarki  Przestrzennej  i  Budownictwa,  Komisji  Zdrowia,  Rodziny 
i  Spraw  Społecznych  oraz  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta 
Bolesławiec, którego porządek przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 

na  realizację  inwestycji  pn.:  „Przebudowa  i  termomodernizacja  Szkoły  
Podstawowej Nr 5”.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
na  realizację  inwestycji  pn.:  „Rozbudowa  i  termomodernizacja  budynku 
Gimnazjum Samorządowego Nr 3”. 

Ad  3.  Przerwa  –  wspólne  posiedzenie  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego 
i  Finansów,  Komisji  Infrastruktury,  Gospodarki  Przestrzennej 
i  Budownictwa,  Komisji  Zdrowia,  Rodziny  i  Spraw  Społecznych 
oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Bolesławiec. 

Podczas  przerwy  odbyło  się  wspólne  posiedzenie  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego i  Finansów, Komisji  Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej 
i Budownictwa, Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych oraz Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu, które pozytywnie zaopiniowały następujące projekty 
uchwał Rady Miasta:
-  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.: 

„Przebudowa i termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr 5”;
-  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.: 

„Rozbudowa  i  termomodernizacja  budynku  Gimnazjum  Samorządowego 
Nr 3”. 

 (protokoły posiedzeń Komisji: RGiF – Nr 45/05, IGPiB – Nr 44/05, ZRiSS – Nr  
40/05, OKiS – 41/05). 
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Ad 4. Uchwalenie budżetu miasta na 2006 r.

4.1. odczytanie projektu uchwały budżetowej,

Projekt uchwały budżetowej w formie zarządzeń Prezydenta Miasta Nr 
329/05 z dnia 15 listopada 2005 r. oraz Nr 352/05 z dnia 29 listopada 2005 r. 
radni otrzymali w terminie ustawowym. 

Projekt  budżetu  miasta  na  2006  r.  zreferował  Prezydent  Miasta  Piotr 
Roman przy pomocy pokazu multimedialnego. 

4.2. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej radni otrzymali z materiałami na 
sesję w terminie statutowym (zał. nr 3). 

Powyższą opinię przedstawiła Skarbnik Miasta Bożena Szymczak. 

Rada Miasta przyjęła powyższą opinię do wiadomości. 

4.3. odczytanie opinii komisji stałych Rady Miasta,

Opinie  komisji  stałych  Rady  Miasta  odczytał  Przewodniczący  Rady 
Miasta Stanisław Małkowski w następującej kolejności:

1) Komisja  Infrastruktury,  Gospodarki  Przestrzennej  i  Budownictwa 
(zał. nr 4), 

2) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów (zał. nr 5), 
3) Komisja Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych (zał. nr 6), 
4) Komisja Oświaty, Kultury i Sportu (zał. nr 7), 
5) Komisja Rewizyjna (zał. nr 8). 

Reasumując  głosowania  w  Komisjach,  Przewodniczący  Rady  Miasta 
poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu 
miasta na 2006 r. 

4.4. stanowisko Prezydenta Miasta wobec opinii i wniosków, 
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Prezydent Miasta podziękował za pozytywne przyjęcie projektu budżetu 
przez  Komisje,  co  oznacza,  iż  jest  on  dobrze  skonstruowany.  Zdaniem 
Prezydenta  budżet  miasta  na  2006  r.  ma  charakter  zrównoważony  i  nie 
powoduje zagrożeń finansowych na przyszłość. 

4.5. dyskusja i ewentualne głosowanie poprawek, 

Radny  Józef  Burniak  przytoczył  treść  Rozdziału  71095  „Pozostała 
działalność”  (str.  17),  wg  którego  planowane  wydatki  na  promocję  miasta 
wynoszą 1.307.350 zł (w tym 574 tys. zł na zadania inwestycyjne).  Pozostałą 
kwotę  (ok.  730  tys.)  podzielono  na  sześć  grup  wymienionych  w  rozdziale. 
W związku  z  tym radny  spytał,  jakie  dokładne  kwoty  przypadają  na  każdą 
z  grup.  Ponadto  Radny zwrócił  uwagę na  fakt,  że  kwota  ta  powinna  zostać 
rozdysponowana  na  poszczególnych  beneficjentów  po  przeprowadzeniu 
konkursu. Dlaczego więc grupa nr 3 zawiera już konkretne podmioty? Kolejną 
sprawą poruszoną  przez radnego był  bonowy system dofinansowania sportu. 
Radny  zauważył,  że  niektóre  z  wymienionych  w  projekcie  budżetu  klubów 
sportowych  korzystają  z  innych  pieniędzy  niż  pozostałe.  Zdaniem  radnego 
wszystkie podmioty prowadzące działalność sportową powinny być traktowane 
równorzędnie. 

Następnie radny Józef Burniak nawiązał do Działu 926 „Kultura fizyczna 
i  sport”.  Spytał,  czy  jest  pewność,  że  Miasto  otrzyma  środki  ujęte  w  tym 
załączniku, czy są one może dopiero w sferze projektu.

Do  wypowiedzi  radnego  ustosunkowała  się  Skarbnik  Miasta  Bożena 
Szymczak, prosząc, aby ze strony nr 17 wykreślić podmioty wskazane w grupie 
nr 3. Pani Skarbnik przyznała rację radnemu Józefowi Burniakowi, twierdząc, 
że  dopiero  konkurs  określi,  jakie  środki  zostaną  przyznane  poszczególnym 
stowarzyszeniom. Skarbnik Miasta poinformowała, że na promocję miasta przez 
stowarzyszenia  przeznaczona  jest  kwota  101  tys.  zł.  W planie  finansowym 
określone zostanie, ile środków na poszczególne zadania otrzyma każda z grup 
w ramach kwoty 632.350 zł  (tyle  zostało  po odjęciu  574 tys.  zł  na  zadania 
inwestycyjne i 101 tys. zł na stowarzyszenia). Skarbnik Miasta oznajmiła także, 
że  w  ciągu  21  dni  od  uchwalenia  budżetu  miasta  wykonany  będzie  układ 
wykonawczy budżetu,  który będzie  do wglądu w Referacie  Organów Gminy 
Miejskiej oraz umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Jeżeli chodzi o Dział 926, to jego treść była konsultowana z Regionalną 
Izbą  Obrachunkową.  Nie  wszystkie  zadania  w  nim  zapisane,  a  które 
chcielibyśmy,  aby  były  finansowane  ze  środków  pomocowych,  zostały  już 
„zaklepane”.  Istnieje  wymóg,  że  w momencie  aplikowania  o  środki  zadanie 
musi być zapisane w budżecie. Pani Skarbnik zaznaczyła także, że dopiero drugi 
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rok  wszystkie  środki  pomocowe,  które  wpływają  do  Gminy  Miejskiej 
Bolesławiec, muszą przejść przez budżet gminy. 

Radny Józef Pokładek, nawiązując do informacji, że na imprezy sportowe 
w MOSiR przeznaczone jest ok. 587 tys. zł, spytał, czy w przypadku, kiedy nie 
dojdzie  do  skutku  któraś  z  imprez,  pieniądze  z  te  można  przeznaczyć  na 
zwiększenie systemu bonowego w mieście.

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Bożena Szymczak, informując, że 
wprowadzenie  jakiejkolwiek  zmiany  w  budżecie  miasta  wynika  wyłącznie 
z inicjatywy Prezydenta Miasta. 

Wypowiedź  uzupełnił  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman,  deklarując,  że 
środki  z Działu „Kultura  fizyczna i  sport”,   które nie  zostaną wydatkowane, 
zostaną na pewno przeznaczone na sport. 

Radna  Grażyna  Zbieg  poruszyła  kwestię  inwestycji  MZGM,  na  które 
w budżecie miasta zapisano 545 tys. zł. Radna spytała, jakie zadania remontowe 
będą realizowane w 2006 r. oraz ile środków przeznaczonych będzie na remont 
okien,  dachów  i  instalacji  elektrycznych  i  gazowych.  Ponadto  radna 
przypomniała,  że  na  posiedzeniu  komisji  prosiła  o  informację,  ile  pożyczek 
udzielono z Funduszu Poręczeń Kredytowych. 

Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  poinformował,  że  Fundusz  Poręczeń 
Kredytowych poręcza pożyczki, a nie udziela ich. Do tej pory Fundusz poręczył 
dwie pożyczki, trzecia jest w trakcie załatwiania. 

Nawiązując do tematu MZGM, Prezydent poinformował, że niewiadoma, 
jaka ciąży nad MZGM, jest jednym z powodów, dla których budżet uchwalany 
jest tak wcześnie. Trybunał Konstytucyjny orzekł o niezgodności z Konstytucją 
kilku  zapisów  ustawy  o  finansach  publicznych.  Jednak  niezależnie  od  tego, 
wszystko wskazuje na to, że ustawa ta zostanie podpisana przez Prezydenta RP. 
Jeżeli  tak  się  stanie,  to  MZGM  nie  będzie  mógł  być  dalej  zakładem 
budżetowym. 

Z-ca Dyrektora MZGM Piotr Woch poinformował, że MZGM od stycznia 
br. nie zarządza już wspólnotami mieszkaniowymi. W związku z tym struktura 
wydatków  i  zakres  remontów,  jakie  Zakład  realizuje,  uległa  zmianie. 
W  większości  przypadków  remonty  dachów,  instalacji  gazowych  dotyczyły 
budynków,  którymi  zarządzał  MZGM  (ok.  800,  ponad  600  to  budynki, 
w których istnieją wspólnoty mieszkaniowe). Budynki te przeszły pod zarząd 
innych podmiotów. Teraz remonty realizują wspólnoty mieszkaniowe. W planie 
finansowym  MZGM  zapisana  jest  kwota  ponad  800  tys.  zł,  którą  to  za 
pośrednictwem  Zakładu  gmina  wnosi  na  konta  funduszy  remontowych 
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założonych  we  wspólnotach  mieszkaniowych.  Remonty  wspólnych  części 
nieruchomości  realizowane  są  bezpośrednio  przez  zarządców  wspólnot 
mieszkaniowych. MZGM wykonuje jedynie remonty, które dotyczą budynków 
będących w stu procentach własnością gminy oraz remonty lokali komunalnych, 
znajdujących  się  w  budynkach  wspólnotowych.  Z-ca  Dyrektora  MZGM 
poinformował także, że w 90% remonty te realizowane są siłami własnymi. Nie 
sporządza  się  teraz  planów  remontów,  jak  to  było  w  latach  poprzednich, 
ponieważ dotyczyły one gruntownych remontów elementów budynków, które 
teraz realizowane są przez wspólnoty. 

Radny Józef Burniak spytał,  czy prawdą jest  informacja,  że wspólnoty 
mieszkaniowe podejmują uchwały o remoncie, a MZGM nie chce dołożyć do 
tego  swoich  środków.  Ponadto  zaznaczył,  że  w  projekcie  budżetu  brakuje 
informacji,  o  które  pytała  radna  Grażyna  Zbieg.  Radny  poprosił  także 
o odpowiedź na pytanie, jak wyglądają plany finansowo – ekonomiczne MZGM 
po oddaniu zarządzania wspólnotom. 

Do powyższego  odniósł  się  Z-ca  Dyrektora  MZGM Piotr  Woch  który 
zaznaczył, że MZGM nie może stworzyć planów finansowo – ekonomicznych 
co  do  gruntownych  remontów  w  budynkach  wspólnotowych,  ponieważ  nie 
zależy  to  tylko  od  stanowiska  Zakładu.  Takie  plany  tworzone  będą  dopiero 
w I kwartale 2006 r., kiedy wspólnoty mieszkaniowe na zebraniach rocznych 
przyjmą w formie uchwały plany na 2006 r. MZGM, jako przedstawiciel gminy, 
wnosi środki na fundusze remontowe. Z tych funduszy będą realizowane m.in. 
remonty  w  tych  wspólnotach.  Fundusze  remontowe  zaczęto  zbierać  dopiero 
w  2005  r.  Po  zebraniu  odpowiednich  kwot  będą  podejmowane  uchwały 
wspólnot  o  przeznaczeniu  tych  środków  na  konkretne  zadania  remontowe. 
W  planie  finansowym  MZGM  przewidziana  jest  kwota  ok.  100  tys.  zł  na 
remonty zlecone. Ze środków tych planuje się zlecić wymianę stolarki okiennej 
w  lokalach  komunalnych,  czego  nie  realizują  wspólnoty  mieszkaniowe.  Wg 
wspólnot okna są własnością właściciela lokalu, w którym się znajdują. 

Radna Grażyna Zbieg spytała, ile w Bolesławcu jest mieszkań, których 
zarządcą jest MZGM. 

Z-ca Dyrektora MZGM Piotr Woch poinformował, że MZGM zarządza 
101 budynkami komunalnymi (mieszkalnymi i użytkowymi). Przeszło 80 z nich 
to budynki mieszkalne, w których jest 550 mieszkań komunalnych. Pozostała 
ilość mieszkań znajduje się w budynkach wspólnotowych. 

Radna Grażyna Zbieg wyraziła swoje niezadowolenie z braku konkretnej 
odpowiedzi i poprosiła o dostarczenie jej na piśmie. 
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Skarbnik  Miasta  Bożena  Szymczak  przedłożyła  dokładną  informację 
dotyczącą promocji miasta, z rozbiciem kwot na poszczególne zadania:
1) publikacja własnych materiałów promocyjnych  - 288.360 zł;
2)  nagrody  dla  osób,  które  w  dowolnej  dziedzinie,  osiągając  duże  sukcesy, 

promują Bolesławiec – 30 tys. zł;
3)  wspieranie  zadań  publicznych  w  ramach  promocji  miasta  przez 

stowarzyszenia i instytucje nieosiągające zysku – 101 tys. zł;
4) współfinansowanie projektów realizowanych w ramach programu Inicjatywy 

Wspólnotowej Interreg III – 222.220 zł;
5) zakup materiałów służących promocji Bolesławca – 60 tys. zł;
6) współpraca z miastami partnerskimi za granicą – podróże służbowe – 20 tys. 

zł. 

Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  zwrócił  uwagę  na  fakt,  że  w  ciągu 
ostatnich dwóch lat dużo zmieniło się w kwestii kształtowania budżetu miasta. 
Jest to związane z pogonią za środkami unijnymi. 

Radny  Jarosław  Kowalski  nawiązał  do  zadania  pn.:  „modernizacja 
zaplecz w strefie staromiejskiej (w ramach WPI)”, które znajduje się w Dziale 
700 „Gospodarka mieszkaniowa”. Radny spytał, czy chodzi o inwestycję, która 
miała być zrealizowana w tym roku. Ponadto radny zaznaczył, że przedstawiony 
projekt  budżetu jest  dobry dla miasta i  mieszkańców. Dobrym akcentem jest 
fakt, że miasto stara się o środki z zewnątrz. 

Prezydent Miasta Piotr Roman poinformował, że Bolesławiec jest wśród 
liderów  na  Dolnym  Śląsku  w  ilości  wniesionych  aplikacji  do  środków 
pomocowych. 

Radny Józef Burniak zaznaczył, że samorząd bolesławiecki od 1990 r. był 
liderem w pozyskiwaniu środków pomocowych, ale teraz są jeszcze większe 
możliwości. 

Radny Józef Pokładek złożył podziękowania pracownikom Urzędu Miasta 
Bolesławiec za przygotowanie projektu budżetu.  Zdaniem radnego budżet  na 
2006 r. jest budżetem profesjonalnie przygotowanym.

Zdanie  poprzednika  poparli  radni  Eugeniusz  Kowalski  i  Andrzej 
Czeczutka. 

4.6.  głosowanie  nad  projektem  uchwały  budżetowej  po  dokonaniu 
poprawek.
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Nie zgłoszono żadnych poprawek do projektu budżetu miasta  na 2006 
rok. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  12  głosami  „za”,  przy  6  głosach 
„wstrzymujących się”, podjęła uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2006 r. 

UCHWAŁA NR XLII/415/05 – zał. nr 9

Ad  5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na 
realizację inwestycji pn.: „Przebudowa i termomodernizacja Szkoły 
Podstawowej Nr 5”. 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (1  radny  nie  brał  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.  

Rada Miasta większością głosów, tj.  18 głosami „za” (1 radny nie brał 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu 
bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.:  „Przebudowa  i  termomodernizacja 
Szkoły Podstawowej Nr 5”. 

UCHWAŁA NR XLII/416/05 – zał. nr 10

Ad  6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na 
realizację  inwestycji  pn.:  „Rozbudowa  i  termomodernizacja 
budynku Gimnazjum Samorządowego Nr 3”. 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (1  radny  nie  brał  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.  
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Rada Miasta jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.:  „Rozbudowa 
i termomodernizacja budynku Gimnazjum Samorządowego Nr 3”. 

UCHWAŁA NR XLII/417/05 – zał. nr 11

Ad 7. Sprawy organizacyjne – informacje bieżące dla Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że kolejna, XLIII sesja Rady 
Miasta Bolesławiec odbędzie się 28 grudnia br. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta zamknął 
XLII sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Protokołowała:

MZ/MZ
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